

No. 1103

**COMMON FUND FOR COMMODITIES,
FOOD AND AGRICULTURE ORGANIZATION
OF THE UNITED NATIONS
(INTERGOVERNMENTAL GROUP ON HARD FIBRES)
and INTERNATIONAL TRADE CENTRE
(UNCTAD/GATT)**

Project Agreement—*Product and Market Development of High Value-added Coir Products with Special Reference to Rubberized Coir and Coir Geo-textiles* (with Regulations and Rules for Second Account Operations, adopted on 26 July 1991). Signed at Amsterdam on 21 February 1994, at Geneva on 7 March 1994 and at Rome on 13 June 1994

Authentic text: English.

Filed and recorded at the request of the Common Fund for Commodities on 27 July 1994.

**FONDS COMMUN POUR LES PRODUITS DE BASE,
ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR
L'ALIMENTATION ET L'AGRICULTURE (GROUPE
INTERGOUVERNEMENTAL DES FIBRES DURES)
et CENTRE DU COMMERCE INTERNATIONAL
(CNUCED/GATT)**

Accord de projet — *Développement de produit et de marché des produits de coir à forte valeur ajoutée avec référence particulière au coir caoutchouté et aux géotextiles de coir* (avec Règlements et règles des opérations au titre du deuxième compte, adoptés le 26 juillet 1991). Signé à Amsterdam le 21 février 1994, à Genève le 7 mars 1994 et à Rome le 13 juin 1994

Texte authentique : anglais.

Classé et inscrit au répertoire à la demande du Fonds commun pour les produits de base le 27 juillet 1994.